

SYURGA COKLAT DI FIDANI juga untuk pesakit diabetes

F
FIDANI™

Anda inginkan idea demi menghiburkan hati insan tersayang? FIDANI, satu jenama coklat terbaru milik Fidani Chocolatier Sdn. Bhd. mungkin mampu memberikan jawapannya.

Coklat FIDANI mengandungi ramuan rahsia penduduk Belgium dan 100% cocoa butter adalah jenama coklat tempatan yang menawarkan bungkusan rekaan tangan terbaik dan penuh nikmat rasa coklat Belgium.

Selain hadiah perseorangan, FIDANI juga menawarkan pelbagai pilihan untuk cenderamata. Bagi majlis perkahwinan, FIDANI menawarkan coklat yang disimpan di dalam kotak yang tercetak nama pasangan berkahwin. Bahkan, mereka boleh memilih logo dan rekaan coklat yang boleh mereka pilih sendiri. Menariknya, FIDANI boleh memenuhi permintaan anda walaupun anda mahukan jumlah yang paling minimum.

Selain itu, FIDANI juga boleh dijadikan cenderahati korporat. Dengan pembungkusan yang klasik, anda tidak perlu risau akan riben, kad hadiah dan beg. Mereka boleh menyediakannya untuk anda.

Untuk acara-acara istimewa pula, ada lima rekaan bungkusan dan coklat yang menarik untuk anda iaitu pilih, iaitu *Assortment* (campuran *praline* dan *truffles* untuk semua acara), *Affection* (campuran *praline* dan *truffles* untuk orang tersayang), *Praline & Gianduja* (pilihan coklat adunan badam dan kacang hazel), *Truffles* (campuran *praline*) dan *Crunches* (campuran coklat yang mengandungi badam, kacang hazel dan *macadamias*).

Bagi mereka yang mempunyai diabetes, FIDANI menawarkan coklat bebas gula.

Terkini, FIDANI mempunyai 3 kios di KLIA, Kota Kinabalu International Airport dan First World Hotel, Genting Highlands. Produk FIDANI turut dijual di semua outlet Famous Amos, Langkawi Jetty Point & International Airport, LCC-Terminal, Kuching dan Penang Airport.

Bagi anda yang mementingkan rasa coklat sebenar dan dalam masa yang sama, inginkan kesihatan kekal terpelihara, dapatkan segera coklat FIDANI di pasaran. Rasanya yang lemak, enak dan mudah cair di dalam mulut menjadi sebab mengapa anda mesti merasai sendiri kehebatan coklat ini. Untuk maklumat lanjut mengenai FIDANI, anda boleh melayari laman web www.fidani.cc

